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湖南银桥食品添加剂有限公司始建于1998年，位于相距京珠高速仅2公里的湖南著名将军县—平江县伍市

镇伍市工业园，依托岳阳 通江达海，水陆交通便利。注册资本1005万元人民币。生产产品为国家注册商标

“银桥”牌，公司经营范围：焦亚硫酸钠、碳酸氢钠、亚硫酸氢钠、亚硫酸钠、七水硫酸镁生产销售。焦亚硫

酸钠年生产能力达150000吨，碳酸氢钠年生产能力达80000吨，亚硫酸氢钠年生产能力25000吨，亚硫酸钠

年生产能力达40000吨，七水硫酸镁年生产能力达15000吨。因公司发展需要，我司旗下子公司湖南省福临同

盛科技有限公司，于2022年6月14日完成对外贸易经营者备案登记。

       公司本着“以质求生，以质求量，以质求展”的企业宗旨，具有独立的工艺研发机构， 生产设备、

环保设施、资源节约，产品品质持续稳定达到国际先进水平。公司拥有独立进出口权，已通过（ISO9001：

2015）国际质量管理体系认证、ISO22000食品安全管理体系认证证书、 HALAL 伊斯兰认证、食品添加剂生

产许可证等。产品销售网络覆盖 全国各地，远销非洲，美洲，欧洲，东南亚等地。本着质量领先、价 格合

理、交货及时、服务一流、诚信为本的经营理念。愿与各界同仁 真诚合作，共创繁荣。

 Hunan Yinqiao Food Additive Co., Ltd was established in 1998 which located in Pingjiang Wushi 

Industrial Park, Wushi Town, Pingjiang County, a famous general county that is only 2km away 

from Beijing-Zhuhai Highway. Relying on the superior geographical location of Yueyang, it enjoys 

convenient water and land transportation. The company mainly produces "Yinnqiao" brand 

chemical products, including sodium metabisulphite with the annual production capacity of 

150,000 tons; Sodium Bicarbonate with the annual production capacity of 80,000 tons; Sodium 

Bisulphite with the annual production capacity of 25,000 tons; Sodium Sulphite with the annual 

production capacity of 40,000 tons as well as Magnesium Sulphate Heptahydrate with the annual 

production capacity of 15,000 tons.

 Adhering to the principle of "quality for survival, quality for quantity, and quality for 

development", the company has set up independent technology R&D center, with the production 

equipment, environmental protection facilities, resource conservation, and clean production in 

the leading position of the industry. Its product quality is continuously stable and reaches the 

internationally advanced level. The company has independent import and export rights, has 

passed ISO9001(2015) international quality management system certification, ISO 22000 food 

safety managment system certification,HALAL Islamic certification, and obtained food additive 

production license, etc. In addition, it has established a product sales network that covers the 

entire country, and the products have been exported to Africa, America, Europe, Southeast Asia 

and other regions. In the business philosophy of leading quality, reasonable prices, prompt 

delivery, first-class service, integrity, the company is willing to cooperate with friends from all 

In order to meet the widely diversified business, Hunan Fulin Tongsheng Technology Co., Ltd，

as a subsidiary of Hunan Yinqiao Food Additive Co., Ltd, has obtained the qualification of export li

cense on 14th June, 2022.



湖南银桥秉承"专业、敬业、精业"的企业精神，坚持"诚信、务实、进取、永续"的经营理

念，同时依靠先进的技术和设备，严把产品质量关，追求客户100%的满意度。公司依托自

身的研发力量，广泛开展技术和学术交流，使产品更广泛地服务于众多行业。为提供客户更

全面、便捷的服务，湖南银桥积极延伸服务体系，可根据客户需求，提供订制化的产品、包

装与服务，形成了从原材料控制、生产、检测、包装、国内外物流、售前售后服务为一体的

全产业链服务。强化质量体系和市场准入体系管理，为客户提供满足不同国家和市场准入标

准及法规要求的产品。

产品行销全球，已成为该行业主流品牌。产品出口世界60多个国家及地区。
Global product marketing has become the mainstream brand in the industry.
Products are exported to more than 60 countries and regions in the world.

"银桥"品牌焦亚硫酸钠、亚硫酸氢钠、无水亚硫酸钠和碳酸氢钠畅销中国市场二

十年是国内有影响力的领军品牌。

The “ Yinqiao" brand,sodium metabisulfite,sodium bisulfite,Sodium 

SulfiteAnhydrous and Sodium Bicarbonate,has been sold in the Chinese 

market for 20years and is a leading brand in China.
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Upholding the "professional,dedicated,proficient" corporate spirit �HunanYinqiao 

adheres to the business philosophy of "honest,pragmatic,aggressive andsustainable" 

,relies on advanced technology and equipment, strict product qualitycontrol and 

pursues100% customer satisfaction. Depending on its own R&Dstrength, the company 

conductsextensive technical and academic exchanges tomake products serve a wide 

range ofindustries. In order to provide customerswith more comprehensive and 

convenientservices,Hunan Yinqiao expands activelythe service systems. lt can 

providecustomized products, packaging and servicesbased on customer needs,thus 

forming awhole industry chain service from rawmaterial control , production,testing, 

packaging,domestic andinternational logistics, to after-sales service.In the meantime, it 

strengthensthemanagement of quality system and market access system to provide 

customerswithproducts that meet the requirements of access standards and regulations 

indifferentcountries and markets.
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饲料级碳酸氢钠

饲料添加剂：小苏打可用作饲料添加剂, 添加适量在饲料中，可显著提高饲料的有效利用率，且日增重量显著提
高，从而降低饲料成本，显著提高饲料家禽的经济效益。
Feed Additive: Sodium bicarbonate apply for feed additive. It can significantly improve the effective 
utilization rate of feed, meanwhile, reduce the cost accordingly.

能中和胃酸，溶解粘液，降低消化液的粘度，并加强胃肠的收缩，起到健胃、抑酸和增进食欲的作用。

能补充家禽因热喘息（呼出CO2过多）造成血液中碳酸盐的减少，从而改善机体的钙代谢。
It can be used as a supplement of the decrease of carbonate in blood caused by heat panting 
(excessive exhalation of CO2) and improve the calcium metabolism.

It can neutralize gastric acid and dissolve mucus, then reduce the viscosity of digestive fluid, 
strengthen gastrointestinal contraction. It plays the roles of strengthening stomach, inhibiting acid 
and increasing appetite.

能提高磷在畜禽体内的移动性，可使畜禽血液磷的浓度维持在最适水平。
It can improve the mobility of phosphorus and balance the optimal level of phosphorus 
concentration in the blood of poultry.

≥99

≤0.2

≤8.6

≤0.0001

≤0.0005

Pass test

≤0.0002

总碱量（以NaHCO3计）
Total Alkali content (calculated as NaHCO3) /%

干燥减量
Loss on drying /%

PH值（10g/L水溶液）
PH Value(10g/L)

砷
Arsenic (As) /%

重金属（以Pb计）
Heavy Metal Content (in Pb) /%

澄清度
Clarify

镉
Cadmium(Cd) /%

100.2 

0.039

8.06

0.00001

0.00002

Pass test

0.000001
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食品级无水亚硫酸钠

It is also used as a bread enhancer, by dint of its action in improving the kneading capacity of the bread. 

对于一些药物，它们经常被用作防腐剂，以帮助提高保质期。

主要用作食品防腐剂(例如，防止干果变色)和抗氧化剂。
It is primarily used as a food preservative (e.g., to prevent dried fruit from discoloring) and as an 
antioxidant. 

它被用作防腐剂以及氧化剂和漂白剂，以防止腐败和变色。也可以用于改善口感和保持新鲜度。
As one of food additives, it is used as a preservative as well as oxidising and bleaching agent to prevent 
spoilage and discoloration. It also has been used as food additives primarily to improve taste and maintain 
freshness. 

它也被用作面包增强剂，通过其在提高面包的揉捏能力的作用。 

For a number of drugs, they are often used as a preservative to help improve shelf life.

≥96.0

≤0.01

≤0.6

≤0.001

≤0.0002

Pass the test

亚硫酸钠（Na2SO3）含量，w/%

Main content (calculated as Na2SO3 ), w/%

铁含量, w/%
Iron Content (in Fe), w/%

游离碱（以Na2SO3计）
Free alkali (in Na2CO3 ), w/%

重金属（以PB计）
Heavy Metal Content (in Pb)/ (mg/kg)

砷
Arsenic Content (in As)/ (mg/kg)

澄清度
Clarity

97.50 

0.001

0.01

0.0001

0.0001

Clarify
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湖南银桥出口示意图

Hunan Yinqiao Food Additive Co.,LtdHunan Yinqiao Food Additive Co.,LtdHunan Yinqiao Food Additive Co.,Ltd
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